
 

 

Job Title: Instructional Design TA 

Position Overview: 

Join the EDU Office as an Instructional Design TA and play a key role in shaping 
the future of learning. You will collaborate with our team of instructional designers 
and educators to create innovative, online, and blended learning experiences. This 
role offers a hands-on opportunity to apply learning theory and leverage 
emerging technologies—such as AI, H5P, and Extended Reality (XR)—to make 
education more efficient, effective, and engaging. 

 

Key Responsibilities: 

In this role, you will: 
• Design and Develop Learning Content: Partner with EDU staff to design, 

structure, and build instructional materials and online courses for the XJTLU 
Learning Mall and other platforms. 

• Apply Innovative Pedagogy: Utilize instructional design models and 
pedagogical principles to develop innovative teaching resources that support 
online and blended learning environments. 

• Create Engaging Digital Resources: Produce high-quality multimedia 
content, including graphics, videos, and interactive elements, to enhance the 
learning experience. 

• Support Innovative Initiatives: Contribute to projects that explore and 
promote cutting-edge educational practices, such as gamification and 
AI-enhanced learning. 

 

What You Will Gain: 

This role is designed to provide you with valuable, real-world experience, 
including: 

• Mentorship & Collaboration: Direct experience working alongside 
experienced instructional designers and faculty to create impactful learning 
solutions. 

• Portfolio Development: A portfolio of tangible projects demonstrating 
your skills in course design, multimedia production, and technology 
integration. 

• Skill Advancement: Enhanced proficiency in industry-standard tools and 
emerging educational technologies. 

• Professional Growth: Insight into the field of instructional design within a 
higher education setting. 

 



 

 

Qualifications & Desired Skills: 
• Current Enrollment: Currently enrolled in a graduate program at XJTLU or 

another accredited university. 
• Educational Passion: A solid understanding of, or strong interest in, 

pedagogical principles and a passion for innovating teaching and learning 
practices (e.g., gamification, AI in education). 

• Technical Aptitude: Familiarity with learning management systems (e.g., 
XJTLU Learning Mall) is beneficial. 

• Multimedia Skills (Preferred): Proficiency in video editing (e.g., Camtasia, 
Adobe Premiere) and graphic design software (e.g., Adobe Photoshop, 
Illustrator) is a strong advantage. 

• Emerging Tech Skills (A Plus): Experience or interest in creating 
XR/VR/AR experiences using tools like Unity is highly welcomed. 

• Language Proficiency: Excellent command of written and spoken English. 
 

To Apply: 

Please submit your CV, a cover letter, and a portfolio of relevant work (e.g., 
instructional materials, graphic designs, or project samples) to Nuria 
Benavent-Esteve at Nuria.BenaventEsteve@xjtlu.edu.cn. 



 

 

岗位名称：教学设计助教 (Instructional Design TA) 

岗位概述 

加入西交利物浦大学教育发展部（EDU Office），担任教学设计助教，共同塑造未来学习体

验。你将与教学设计师和教师团队紧密合作，打造创新的线上及混合式学习项目。该岗位提

供大量实践机会，让你把学习理论应用于真实场景，并借助人工智能、H5P、扩展现实（XR）

等新兴技术，使教育更高效、更有效、更有趣。 

核心职责 

在本岗位中，你将： 

• 设计与开发学习内容：与 EDU 同事协作，为西浦学习超市（XJTLU Learning Mall）

及其他平台设计、架构并制作教学材料和在线课程。 

• 应用创新教学法：运用教学设计模型和教学原理，开发适用于线上与混合环境的创

新教学资源（如游戏化、AI 辅助学习等）。 

• 制作高质量多媒体资源：创作图形、视频及交互元素，提升学习体验。 

• 支持前沿教育项目：参与探索并推广尖端教育实践（如游戏化、AI 增强学习等）的

相关项目。 

你将获得 

本岗位旨在为你提供宝贵的实战经验，包括： 

• 导师指导与团队协作：与经验丰富的教学设计师和教师并肩工作，打造有影响力的

学习解决方案。 

• 作品集积累：获得一份包含真实项目的作品集，展示你在课程设计、多媒体制作与

技术整合方面的能力。 

• 技能提升：熟练掌握行业通用工具及新兴教育技术。 

• 职业发展洞察：深入了解高等教育领域的教学设计行业。 

任职资格与优先技能 

• 在读研究生或博士生：目前就读于西交利物浦大学或其他认可高校的项目。 

• 教育热情：对教学原理有扎实理解或浓厚兴趣，热衷于创新教学实践（如游戏化、

AI 教育应用）。 

• 技术基础：熟悉学习管理系统（如西浦学习超市）者优先。 

• 多媒体能力（优先）：熟练使用视频编辑软件（如 Camtasia、Adobe Premiere）及

图形设计软件（如 Adobe Photoshop、Illustrator）者尤佳。 

• 新兴技术经验（加分）：有使用 Unity 等工具开发 XR/VR/AR 项目经验或浓厚兴趣

者高度欢迎。 



 

 

• 语言能力：具备出色的英语书面与口头表达能力。 

申请方式 

请将以下材料发送至 Nuria Benavent-Esteve（Nuria.BenaventEsteve@xjtlu.edu.cn）： 

1. 个人简历（CV） 

2. 求职信（Cover Letter） 

3. 相关作品集（如教学材料、平面设计或其他项目样例） 
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